
Vážení účastníci konference, 
ve svém posledním příspěvku do konference jsem slíbil, že účastníky budu informovat, 
jak jsem pochodil se žádostí o získání scénáře pro zamýšlené filmování s rozpravou o 
hrdosti a Rukopisech. Slečna Rychlíková odpověděla hned 30.11., že přesný scénář 
nemá, ač podle formy dotazu se dalo usoudit, že mně o nějaké velké podrobnosti nejde. 
Dále jsem byl informován, že vedle předčítání z Rukopisů  měly být kladeny otázky a  
vedena diskuse „nad významem Rukopisů v dějinných procesech českého státu“. 
Na závěr autorka poznamenala, že večer napíše více.  
Dosud jsem žádné další sdělení neobdržel. 
 
S přáním hezkého dne, jakož i víkendu 
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